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MONTHLY STOCKS INVESTMENT PLAN ALTERATION FORM 

月供股票投資計劃更改通知 

PARTICULARS OF APPLICANT  申請人資料 

電子理財服務號碼(EFC No.)： 賬戶名稱(A/C Name): 

INVESTMENT INSTRUCTIONS  投資指示 

Existing Investment Instructions 現有投資指示 

Group A 組別 A# Group B 組別 B# 

Stock Code 
股 票 編 號 

Name of Stock 
股票名稱 

Monthly Investment Amount 
每月投資金額** 

Stock Code 
股 票 編 號 

Name of Stock 
股票名稱 

Monthly Investment Amount 
每月投資金額** 

      

      

      

      

      

Total Monthly Investment Amount 每月投資總額: 

New Investment Instructions 最新投資指示 

Group A 組別 A# Group B 組別 B# 

Stock Code 
股 票 編 號 

Name of Stock 
股票名稱 

Monthly Investment Amount 
每月投資金額** 

Stock Code 
股 票 編 號 

Name of Stock 
股票名稱 

Monthly Investment Amount 
每月投資金額** 

      

      

      

      

      

Total Monthly Investment Amount 每月投資總額: 

# Bank of Communications (Hong Kong) Limited (A wholly owned subsidiary of Bank of Communications Co., Ltd.) is entitled to vary the types of stocks available for selection under the Plan. 

交通銀行(香港)有限公司 (交通銀行股份有限公司全資附屬公司)有權隨時更改計劃可供投資的股票種類。 

** Minimum monthly investment amount for each stock is HK$1,000.  Extra contribution must be in multiples of HK$500. 

每隻股票的最低每月投資金額為港幣 1,000 元。額外投資金額須為港幣 500 元的倍數。 

 

Effective Date 生效日期：_____________________(mm 月份 )     _____________________(yy 年份) 

 

DECLARATION BY APPLICANT  申請人聲明 

To: Bank of Communications (Hong Kong) Ltd. 

20 Pedder Street, Central, Hong Kong. 

(a licenced bank under the Banking Ordinance and registered institution under the Securities and Futures Ordinance with CE number BJN782) 

致: 交通銀行(香港)有限公司 

香港中環畢打街 20 號 

(《銀行業條例》所指的持牌銀行及《證券及期貨條例》所指的註冊機構，CE 編號 BJN782) 

 

□ I/We would like to change my/our investment instructions as aforesaid in accordance with your Terms and Conditions ("the Terms and Conditions") of the 

Monthly Stocks Investment Plan ("the Plan") as amended from time to time. 

請按 貴銀行不時釐訂的月供股票投資計劃["該計劃"]條款及條件["該條款"]替本人/吾等更改本人/吾等上述的投資指示。 

□ Please cancel my/our existing investment instructions stated as aforesaid and terminate the Plan in accordance with the Terms and Conditions as amended 

from time to time. 

請按 貴銀行不時釐訂的該條款替本人/吾等取消本人/吾等上述的現行投資指示及終止該計劃。 

 

<Please tick the appropriate box before you sign.  請在簽署前在適當的方格填上"√"號。> 

 

  

  

___________________________________________________ _____________________________________________________ 

Signature of Applicant     申請人簽署## 
Please use the Signature(s) filed with the Bank  請以銀行檔案中的簽字式樣簽署 Date  日期 

##Please enclose a completed Direct Debit Authorization Form if the total monthly investment amount changes.   

如每月投資總額有變，請連同銀行自動轉賬授權書一併交回本銀行。 

Note: In case of any conflict between the English and Chinese versions of this Application Form, the English version shall prevail 

注意: 本申請表之中文及英文版本如有任何抵觸，概以英文版本為準。 

 

交通銀行(香港)有限公司 (交通銀行股份有限公司全資附屬公司) 

Bank of Communications (Hong Kong) Limited (A wholly owned subsidiary of Bank of Communications Co., Ltd.) 

 

S.V. 


